
Bestyrelsesmøde 16. februar 2015, referent Karin Laurberg Jensen  

Bestyrelsesmøde Tritonparken d. 16.02.2015, kl. 19.30 hos Preben  

Deltagere: 

Bestyrelsen består af: 

Formand    Erik Lund Mikkelsen, hus nr. 42 

Næstformand/sekretær  Karin Laurberg Jensen, hus nr. 21 

Kasserer    Søren Nielsen, hus nr. 16 

Bestyrelsesmedlem   Preben Skov, hus nr. 29 

Bestyrelsesmedlem   Mette Opstrup, hus nr. 54 

 

Afbud: Mette Opstrup 

 Opgavefordeling i bestyrelsen 

 Gadelys – Erik (formand) 

Kontaktperson til snerydning – Preben 

Kontaktperson til gartner – Søren 

Kontaktperson for henvendelser – Bestyrelsen 

Sekretær – Karin 

Velkomstfolder – Mette 

Kasserer – Søren Nielsen 

Nøgler til opsalgstavle og skur Karin og Erik 

Dagsorden: 

 Opfølgning fra sidste møde 

Der knækker stadig mange gamle fliser, men der køres også stadig meget i bil på flisearealerne. 

Der var indhentet tilbud på renovering af det nordlige fællesareal for enden af Metisvej (fældning af 

træer og nyplantning af forskellige buske), men vi besluttede at takke nej, da det skønnes at være for 

mange penge at bruge på det (20 løbende meter, 32.000,- kr. eller 56 løbende meter, 71.000,- kr.) 

Hvis der er ønsker om at gøre noget ved arealet, må det udføres på arbejdsdage. 

 

 Generalforsamling – status, indkomne forslag, årsberetning m.v. 

Der var indkommet 1 forslag, omhandlende overdækning af p-pladser. 

 

 Status på snerydning 

Snerydningen har været tilfredsstillende, dog kan der være meget glat på p-pladserne. De kan jo ikke 
ryddes pga. parkerede biler, men der kunne måske saltes mere. 

 

 Gravearbejde i forbindelse med fiberkabler 

Vi er ikke tilfredse med retableringen efter gravearbejdet. Grusstierne er mere jord/sand end grus og 
optagne fliser er ikke nedlagt tilfredsstillende, men vi afventer til de mener, de er færdige. 

Ligeledes afventer vi stillingtagen til evt. udskiftning af knækkede fliser, til gravearbejdet er færdigt. 
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 Molokker 
Der var kommet en henvendelse vedr. etablering af molokker, da kommunen sikkert vil indføre 
affaldssortering og kun tømning hver 14. dag, hvorfor vi hver især så skal have 2 plastikcontainere til 
at stå. 
Vi drøftede forslaget og besluttede at afvente kommunens tiltag. 

 
 Eventuelt 

Næste hygge/arbejdsdag bliver 18. april 2015  
Reserver allerede dagen nu  

 
 Næste møde 

Tirsdag den 17. marts 2015 hos Karin nr. 21 kl. 19.30 


